

1. Opening en vaststellen agenda

Voorzitter heet aanwezigen van harte welkom. Mededeling van huishoudelijke aard: de koffie tijdens de vergadering is op kosten van Plaatselijk belang, de consumpties na de vergadering zijn voor eigen rekening.

Er zijn geen aanvullingen op de agenda.

Aanwezigen: Marcel van Zanden, Wim Kunst, Kees Beyer, Monique Beyer, Roland Briefjes, Nina Boonstra, Eric van Beek, Coos Salomé, Merlin Neeter, Els Neeter, Rennie van der Velde, Hielke Merkus, Jaap Mekel, Freddie Dillingh, Roel Louwes.

De aanwezigen van buiten ons dorp stellen zich even voor. Van Scala: opbouwwerker Grytsje Kramer; van het CDA is er Thomas Wiebe Zwart (fractievoorzitter); Gerben But (wethouder); Arènda Boersma (raadslid voor Ooststellingwerfs Belang) en Katja Moesker (programmamaker Samenleven). Er zijn afmeldingen van Henk Vos (GroenLinks), Jan van Weperen (wethouder) en Olphert Smit (PvdA).

2. Notulen ALV d.d. 19-04-2023

Deze worden goedgekeurd zonder op- of aanmerkingen.

3. Mededelingen en ingekomen stukken

- De ophaalbrug is, zoals bekend, een rijksmonument en gaat daarom verlicht worden. Wellicht is al opgevallen dat er vier rose kruisen op het wegdek gezet zijn; hier komen schijnwerpers te staan.
- In 2024 zal er groot onderhoud aan de brug gedaan worden, de brug is dan drie weken niet te gebruiken. Een bewoner heeft bij de gemeente verzocht een noodbrug te plaatsen gezien het grote aantal fietsers die de brug dagelijks gebruiken.
 - Vraag Alie Jansen: haalt de brug 2024 wel, gezien het zware (landbouw)verkeer dat vooral nu over de brug rijdt? Gesuggereerd wordt paaltjes neer te zetten zodat het grote verkeer er niet overheen kan. De wethouder zegt dat de gemeente er geen oplossing voor heeft. De politie zou op dit aspect moeten handhaven en de capaciteit van de politie is daarvoor te beperkt.
 - Opmerking Eric van Beek: er zou een weeglus in het wegdek geplaatst kunnen worden.
 - Opmerking Marga Collé: er moet ook rekening gehouden worden met de boeren.
 - Opmerking Katja Moesker: in Boyl hebben loonwerkers en boeren het gezamenlijk over mogelijke andere routes gehad, op een vraag vanuit het dorp. De wethouder neemt de opmerkingen mee.
- Natuurmonumenten is druk bezig in de ons omringende bossen. Op 25 november wordt er weer een excursie georganiseerd waarbij uitleg gegeven zal worden over de houtkap en verdere plannen.
- Er is in week 36 door een technische storing op de vuilniswagen een weegfout gemaakt. Deze zorgde voor een verkeerde weging, met als gevolg tientallen kilo's verschil in weging. De gemeente heeft toegezegd dit actief op te pakken en zal betreffende adressen aanschrijven. Zie voor verdere info 'De Wyken' van oktober 2023.
- Er zijn geen ingekomen stukken.

4. Dorpsbeheer, lopende zaken, vragen en opmerkingen

- **Zendmast:** Wethouder But noemt de stand van zaken. Er is vanuit een werkgroep tegen de locatie Compagnonsweg geprotesteerd. Daarna zijn er alternatieve locaties onderzocht, door gemeente, KPN en deze werkgroep. KPN is tot de conclusie gekomen dat er geen goed alternatief is. De plek aan de Compagnonsweg is technisch gezien het beste. De aanvraagprocedure wordt daarom opnieuw gestart.
- **Natte voeten:**
 - Begin september was er een goed bezochte bijeenkomst. Huidige stand van zaken: de gemeente gaat in gesprek met de aanwonenden van de sloot tussen de Veenwijksweg en de Meester Lokstraat. Het schoonhouden van deze sloot is in het slop geraakt, dit dient regelmatig te gebeuren door de aanwonenden.

- De sloten op gemeentelijke grond worden nog dit najaar aangepakt.
- Vraag John Ham: zijn er veranderingen in de peilhoogte tijdens de winter? De gemeente gaat dit navragen bij het Wetterskip.

- **Verkeersmaatregelen:**

Ambtenaren zijn aan de slag gegaan met de opmerkingen door de werkgroep op het eerste concept in juli jl.. Daar is ook de Antea-groep bij betrokken. Daarna wordt eerst de werkgroep en vervolgens de inwoners ingelicht over de plannen m.b.t. Meester Lokstraat en de Bokslotsweg.

5. **Vertegenwoordigers gemeentebestuur: vragen en opmerkingen**

Franke de Boer aan wethouder Gerben But: in een radiogesprek noemde U de Fochteloerveenweg geen doorgaande weg. Hoe kan dat? Reactie wethouder: bij de aanleg van deze weg (ooit) is deze weg niet als een doorgaande weg gekenmerkt, maar als een erftoegangsweg. Per 01-11-2023 zal de weg dichtgaan. Dat zal zo blijven. Tenzij... Marcel van Zanden vraagt enkele details.

6. **Aantreden nieuw bestuurslid Franke de Boer**

Er zijn geen tegenkandidaten, dus Franke wordt als bestuurslid benoemd.

7. **Keuze huisbankier, Marga geeft toelichting**

De kosten van de Rabobank zijn erg gestegen. Marga heeft onderzoek gedaan naar verschillende banken; ABN-AMRO zou een betere keus kunnen zijn. Maar er ligt nog de kwestie van de verzekering voor bestuurdersaansprakelijkheid; dat is minder duidelijk en vraagt meer uitzoekwerk. Het onderwerp komt in de voorjaarsvergadering opnieuw aan de orde.

8. **Mededelingen Dorpshuis (Merlin Neeter)**

- De financiële resultaten zijn positief, gaat de goede kant op.
- Er is inmiddels een nieuwe bestuursvoorzitter, maar Merlin blijft de renovatie-/bouwplannen begeleiden.
- De plannen zijn neergelegd bij de gemeente, VSB en het IepenMienskipFûns. De subsidies zullen niet toereikend zijn, zelfwerkzaamheid is nodig.
- De bedoeling is na de renovatie van het gas af te zijn en verwarming via airco en warmtepompen te realiseren. De zonnepanelen die er nu liggen zouden toereikend moeten zijn. De terugverdientijd is moeilijk te geven, dat is van verschillende variabelen afhankelijk. Vanuit de zaal wordt gereageerd of men hierin niet te optimistisch is.
- Eind november zou duidelijk moeten zijn of de subsidies gegeven zullen worden.

9. **Presentatie uitkomst Burgerpeiling Ravenswoud (Katja Moesker)**

Er is een aantal opvallende zaken. Er is behoefte aan meer gerichte activiteiten in het dorpshuis, ook voor ouderen. Er zijn reacties in de burgerpeiling die spreken over het verschil tussen oorspronkelijke inwoners van het dorp en “de westerlingen”. Uit de zaal wordt daarop gereageerd dat het eens zou moeten stoppen om de verschillen te benoemen. Wanneer daar behoefte aan is, kan Grytske Kramer van het opbouwwerk daarbij behulpzaam zijn.

10. **Rondvraag**

- Monique Beijer bedankt PB voor de organisatie van de uitleg over de burgerpeiling.
- PB: Is er behoefte aan uitleg over AED en/ of brandpreventie door de brandweer. Reacties vanuit de zaal zijn gematigd positief.
- Wim Kunst en Nina Boonstra zouden graag zien dat activiteiten in het dorp meer gericht zouden zijn op saamhorigheid, tegengaan van eenzaamheid. Het is toch naar om te horen dat er mensen in het dorp zich eenzaam voelen. Er wordt gevraagd om een aparte avond om over dit en andere onderwerpen uit de Burgerpeiling met elkaar van gedachten te wisselen. Het bestuur pakt dit in 2024 op. Grytsje Kramer wil en kan hierbij behulpzaam zijn.

- Renny vd Velde: de dorpsvlag in de mast bij het Dorpshuis is een aanfluiting, zo versleten deze is. Voorgesteld wordt om alleen te vlaggen bij activiteiten en bijzondere gebeurtenissen.

11. Sluiting vergadering

Voorzitter: Mathilde Holkamp

notulist: Hottie Cnossen

